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Stockholm 2024-08-27 
 
 
Styrelsemöte Iyasaka Aikidoklubb 
 
Närvarande: Urban Aldenklint, Sonny Ågren, Stefan Derolf, Viktoria Thune, Emmeli 

Neivak 

Anmält förhinder: Ulf Linde, Tomas Fransson, Nikolina Olofsson, Martin Hansson 
 

Protokoll   
 

§1. Mötets öppnande  
  
§2. Dagordningen godkändes.  
  
§3. Urban Aldenklint utsågs till mötesordförande  
  
§4. Stefan Derolf utsågs till mötessekreterare.  
  
§5 Urban Aldenklint och Sonny Ågren utsågs till justerare.   
  
§6. Föregående protokoll  
Föregående mötesprotokoll, från 13 maj, är justerat och läggs till handlingarna.  
 
§7 PR:  
 
      §7.1 Urban utarbetar en mediepitch utifrån vårt erbjudande om fallträning till äldre  
      §7.2 Martin undersöker möjligheterna att samarbeta med Fryshuset  
      §7.3 Tomas Fransson kommer gå igenom allt på vår hemsida och sammanställa ett 
              åtgärdsförslag.  
      §7.4 Nästa affisch vi använder ska ha både en bild på barnträning och en på  
              vuxenträning.    
      §7.5 Beslöts att fråga instruktörerna om vilket datum som skulle passa dom bäst för  
              ett ”Öppet Hus”. 14:e, 21:a och 28:e september är datumen att välja mellan.  
      §7.6 Urban undersöker möjligheten att få till ett samarbete med en av skolorna i  
              närområdet. Ännu har inget positivt svar kommit.  
      §7.7 Alla instruktörer och funktionärer får publiceringsrättigheter på Iyasakas  
              Facebook-sida så fort de sista problemen med FB är lösta.   
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      §7.8 Kopplingen mellan Facebook och Instagram verkar inte fungera. Måste åtgärdas 
              när FB-problemen är lösta .  
      §7.9 Viktoria ansvarar för Iysakas närvaro på TikTok.  
      §7.10 Tomas ordnar schemalagda publiceringar av träningsformer på Facebook.  
      §7.11 Urban ordnar QR-kod som pekar på hemsidan. 
      §7.12 Förslag om ett speciellt ”lägererbjudande” bordlades till nästa möte. 
      §7.13 Uppmana medlemmar och föräldrar under september månad att de ska be om  
                Presentkort de kan dela ut till någon de tycker ska träna med oss.  
 
§8 Ekonomi:  
      §8.1 Sonny presenterade resultatet t o m 2024-07-31. Inga anmärkningar från styrelsen. 
      §8.2 Urban presenterade utfallet av Igarashi-lägret och uchideshi-veckan. Över 100  
              deltagare på lägret och 11 på uchideshiveckan. Det blev drygt 10000 kr i överskott. 
      §8.3 Urban presenterade utfallet av den första veckans träning med höstschemat. 
              Mycket positivt jämfört med föregående period förra året.   
 
§9 Verksamheten Tavastgatan  
 
      §9.1 Nästa klubbkväll blir den fredagen den 6:e september. 
      §9.2 Beslöts flytta morgonpassen till 06.45-07.45. 
      §9.3 Om någon instruktör vill hålla ett fredagspass på kvällen är det fritt fram att göra det. 
      §9.4 Vi kommer försöka nå ut till ”gamla” medlemmar och uppmuntra dem till att åter 
              bli medlemmar. Deras stöd behövs och som medlem har du rätt till ett antal pass 
              även om du inte kan träna regelbundet. 
      §9.5 Emmeli fortsätter planeringen för ett antal familjepass i höst.   
      §9.6 Onsdagspasset kl 19.15 går trögt. Eventuella ändringar diskuterades men vi avvaktar  
              septembers utgång innan beslut tas. 
 
§10 Verksamheten Årsta/Enskedehallen  
 
       §10.1 Ett läger för 10-12-åringar och tonåringar planers tillsammans med Aikido Dojo  
                 Liljeholmen och Järfälla aikidoklubb. Lägret kommer hållas i september. 

 
§11 Klubbens funktionärer och instruktörer  
 

§11.1 Strategiarbetet planeras att föredras för styrelsen vid ett kommande styrelsemöte.   
§11.2 Nästa instruktörsmöte 5:e oktober i dojon, efter ordinarie lördagspass. 

  
§12 Läger 
  
      §12.1 Beslöts att ha tre endagsläger under hösten varav ett ska vara ett vapenläger.    
      §12.2 Beslöts att ha ett gemensamt Kyu- och Dangraderingsläger i höst. 
 
§13 Graderingar  
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      §13.1 På det gemensamma Kyu- och Dangraderingslägret planerar vi att ha tre tjejer 
                som instruktörer. Datum ännu ej bestämt. 
      §13.2 Beslöts att kalla några seniora instruktörer till ett möte kring graderingssystemet. 
 
§14 Lokalen  
 
      §14.1 Några arbeten som bör göras snarast är att byta ytterligare några skruvar i killarnas  
               duschrum samt sätta upp ytterligare krokar att hänga kläderna på i killarnas  
               omklädningsrum. 
      §14.2 Ubbe påminner instruktörerna om att använda nyckeln när man låser vår entredörr.  
                Detta för att eliminera det störande ljud som uppkommer om man drar igen dörren.  
 
§15 Teknik  
 
      §15.1 Inga nyheter 
 
§16 Utbildning  

 
§16.1 Inga nyheter. 

  
§17 Förbundsinformation 
  
      §17.1 Inga nyheter. 
  
§18 Övriga frågor 
  
      §18.1 Inget nytt.  
 
§19 Nästa möte 
  
      §19.1 Nästa möte med styrelsen är 16:e september. 
      §19.2 Övriga styrelsemöten under året: 14:e oktober, 11:e november och 9:e december. 
 
§20 Mötet avslutas  
  
 
 
Vid protokollet:  
 
 
Stefan Derolf  
  
Justeras:  
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Urban Aldenklint                                     Sonny Ågren  


